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Karen is a Partner of Linklaters' Structured Finance and Derivatives team. Karen 
advises clients on derivatives and structured finance, with a focus on financial 
markets infrastructure, carbon markets and securitisations in Asia. Karen is a 
member of the ISDA, IETA and ASIFMA APAC working groups on sustainable 
finance and carbon markets.  
  
She has particular expertise in developing innovative solutions for the mainland 
China market access programmes, and is a core member of the Linklaters team 
that advises on derivatives clearing and OTC derivatives regulatory reforms. She 
has significant experience in covered bonds, cash and synthetic securitisations 
(including auto loans, credit cards and RMBS), and trade receivables financing, 
having worked on a number of market-leading securitisation transactions in Asia. 
Karen also has significant experience in hedging and collateral arrangements, 
structured notes and warrants linked to various underlying assets, ISDA and 
GMRA documentation, netting and collateral opinions. 
  
Karen was recognised as an "Up and Coming" individual in the "Derivatives and 
Structured Products" practice in the Greater China by Chambers, a " Green 
Ambassador" in Asia Pacific by Legal 500 Green Guide, and a "Rising Star in 
Finance" by Euromoney Women in Business Law Awards. Karen is qualified in 
England and Wales and Hong Kong. She speaks fluent English, Cantonese and 
Mandarin. 
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林律師是年利達衍生品和結構化產品團隊的合夥人。 林律師在衍生品和結構性
融資方面擁有豐富的經驗，主要專注於亞洲的金融市場基礎設施，碳市場和證券
化交易。 林律師是 ISDA、國際排放交易協會和亞洲證券業與金融市場協會亞太
地區可持續金融和碳市場工作組的成員。 
  
林律師在為中國內地市場准入計劃開發創新解決方案方面擁有特別的專業知識，
是年利達衍生品清算和場外衍生品監管改革顧問服務領域的主要成員。 林律師
在擔保債券、現金和合成證券化（包括汽車貸款、信用卡及住房按揭證券）和貿
易應收款融資方面擁有豐富的經驗。此外，林律師在對沖和擔保安排、與各種資
產挂鈎的結構化票據和權證，以及國際掉期及衍生工具協會（ISDA）和全球回購
主協定（GMRA）文件編寫以及凈額結算和擔保品法律意見方面亦積累了豐富的
經驗。  
  
林律師連續多年獲《錢伯斯》評為中國衍生品和結構性產品領域的“潛質律師”，
並獲《法律500強綠色指南》評為亞太地區“綠色大使”，曾榮獲Euromoney Women 
In Business Law Awards 評為“融資業務新秀”。 林律師擁有香港特區及英格蘭及
威爾的律師執業資質，能說流利的英語、粵語及普通話。 
 


